
Pöytäkirja 27/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 27/2023, 29.8.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo, sekä Zoom-etäyhteys

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa

Hupimestari Samuel Hautamäki

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:03.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Ilona Lintinen
ja Katri Halkonen.

Päätettiin esityksen mukaisesti.



5. Ilmoitusasiat

5.1. Posti
Postissa saapunut excuterveiset Ark´21:seltä, kirje
Artekilta, Arkkitehtikillan verokortti, Betoni 2/23,
Tekijä 6-7/23, Tekijä 8/23, Tekijä 5/23, Libero, Ark
3/23.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Hyvin menee, koulutöitä on saatu palautettua. Vieläkin
flunssassa mutta paranemaan päin. Suomenlinnassa fuksien
kanssa, paluumatka edessä. Työt loppuvat kohta, mikä on
kivaa ja Souliin lähtö lähestyy. Pakkaaminen vielä
osittain kesken. Työntäyteinen viikko, oikeiden töiden
ja orientaatiohulinoiden keskellä. SuomiExcu alkaa vähän
stressaamaan. Jännä viikko takana, mutta ilonaiheena
synttäreitä päästy viettämään. Uusi työ alkamassa.

5.3. Muut ilmoitusasiat
Ei ilmoitusasioita.

6. Hallintosektori

6.1. Ilmoitusasiat
Puheenjohtaja: Hallintoasiat ovat työllistäneet paljon
kuluneina viikkoina.

Laitoksen avajaiset huomenna, jotain siellä sanon sanoja
killasta.

Vaalikokouksen tilat on selvitetty. Vaalikokous
järjestetään 22.11. A2-salissa klo 16-20.

Laitoksen emerita-professori Aino Niskanen on ottanut
yhteyttä liittyen Arkkitehtiopiskelijoiden valtaus
1969-kirjaan. Kirjaan liittyen ehdotettiin pientä
tilaisuutta, jossa kirjan kirjoittajat kertovat
kiltalaisia kiinnostavista teemoista. Tilaisuudessa
myytäisiin kirjoja alennettuun hintaan. Ajankohdaksi
ehdotettu lokakuuta. Jatketaan keskustelua
orientaatioviikon jälkeen.

Keskusteltiin lyhyesti vaalikokouksen kulusta, jatketaan
vielä myöhemmin keskustelua.



Rahastonhoitaja: Puolivuotiskatsausta on hiottu viime
viikon palautteen perusteella. Tarve on ilmeinen myös 3.
kvartaalikatsaukselle, joten hallitus varautukoon tähän.

KiltaShop aukeaa syyskaudella ensimmäistä kertaa
Otasuunnistuksessa keskiviikkona ja torstaina! AK:n
rastilla myynnissä perusmerkkien lisäksi uusia 'Liian
Luova Arkkitehdiksi'-merkkejä hintaan 3 €.

ARK’21-ekskursion sponsorirahat hyvitetty. MobilePay
MyShop vaihtaa hinnoitteluaan, jatkossa palvelumaksu on
suhteessa pienempi. Kk-maksu poistuu ja tilalle tulee
1,75% palvelumaksu per maksusuorite: esim. 4/2023
maksoimme palvelunmaksua 16,64 josta kkmaksu 7,32.
Muutoksen jälkeen maksaisimme palvelumaksua 11,27 €.
Suomeksi = MobilePayllä myynti tulee aiempaa
halvemmaksi.

6.2. Päätösasiat

6.2.1. Tie Funkkikseen-haalarimerkit
Arkkitehtikillalle tilataan uusia
meemihaalarimerkkejä.

Esitys: Tilataan 200 kpl merkkejä hintaan 209,97 €
TAI 300 kpl merkkejä hintaan 240,97 €.

Päätettiin tilata 300 kpl merkkejä pienen
hintaeron johdosta.

7. Yhteisösektori

7.1. Ilmoitusasiat
Yhteisövastaava:
Kiltatuotteista saatu houkutteleva tarjous sähköpostiin,
jota selviteltäköön Soulin arkkitehtuuribiennaalin
jälkeen.

7.2. Päätösasiat
Esitys: Pidetään Raati workshop 19.9., johon osallistuu
hallituksesta kiinnostuneet ja mahdollisesti
raatilaisia/muita killan jäseniä.

Päätettiin esityksen mukaisesti.



8. Viestintäsektori

8.1. Ilmoitusasiat
Sihteeri-tiedottaja: Nettisivutiimi kokousti
maanantaina. Juteltiin tulevan syksyn kuvioista ja
päätettiin pitää ensimmäinen workshop keskiviikkona
20.9. klo 15-18. Ensimmäinen viikkis ilmestyy ensi
viikolla.

Päätoimittaja: Perjantaina historiatiimin kanssa kokous.
Paperin ideointia käynnissä, kokousaikaa kartoitetaan.

8.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

9. Yrityssuhdesektori

9.1. Ilmoitusasiat
Yrityssuhdevastaava: Haalarihommat edenneet hieman
sitten viime kerran. Tavoitteena on saada homma
pakettiin syyskuun puoliväliin mennessä.

Tänään kokoustettiin Wienerbergerin edustajan kanssa
ensi vuoden yhteistyökuvioista. Keskustelut olivat
antoisat ja yhteistyö jatkuu tiiviinä. Meidät kutsuttiin
heidän showroomille afterworkeille!

Yleisesti ottaen viime viikkoina tullut pohdittua
yrityssuhteiden tulevaisuutta ja mahdollisia uudistuksia
yhteistyömahdollisuuksiin Arkkitehtikillan kanssa.

Vitrean Foundation-sopimukseen kuuluva ekskursio
järjestetään 15.9. ja info tapahtumasta lähtee killalle
ensi viikolla. Yksityiskohdat ovat vielä suunnitteilla.

9.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

10. Tapahtumasektori

10.1. Ilmoitusasiat
Hupimestarit: IE on Polin approt-rastilla
Otasuunnistuksessa.



10.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

11. Uudet opiskelijat-sektori

11.1. Ilmoitusasiat
Fuksikapteenit: Orientaatioviikko jatkuu, kattavammat
kuulumiset myöhemmissä kokouksissa.

Maisterimestari: Orientaatioviikko jatkuu, kattavammat
kuulumiset myöhemmissä kokouksissa.

11.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

12. Tilasektori

12.1. Ilmoitusasiat
Tila- ja Majavastaava: Majasäätiön kanssa ollaan
edistetty paljuprojektia mm. paljuun on ostettu kamiina
sekä paljun aihio. Myöskin pyrimme saamaan sähköisen
lukitusjärjestelmän majalle mahdollisimman pian. Maja
ottaisi mielellään vastaan avustusrahan killalta
mahdollisimman pian. Orientaatioviikon jälkeen olisi
tärkeää palauttaa varastoihin pressut yms. jotta Kiltis
olisi mahdollisimman siistissä kunnossa.

12.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

13. Edunvalvontasektori

13.1. Ilmoitusasiat
Opintovastaava: Fuksiluokan tilanteesta keskustelua
jatkettu sähköpostitse. Ilmeisesti edetään sillä, että
kartoitetaan luokkaa käyttävien määrä Tila 1 -kurssille
ilmoittautuvien avulla (kurssille kun ei ilmoittaudu
pääainetta vaihtavat opiskelijat).

TSAK:in ja Koulutusneuvoston kokouksissa puhuttiin
opetussuunnitelmatyön 2024-2026 aikataulusta. Pyysin
Pekka Heikkistä lähettämään ainakin Koulutusneuvoston



hallopedeille kutsut pääaineiden opetussuunnitelmia
suunnitteleviin työryhmiin. Varadekaani toivoi, että
pohdittaisiin erityisesti maisterin toiseen vuoteen
liittyviä ongelmia.

13.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

14. Talous

Keskusteltiin killan S-business -maksukortin käyttämisestä
kulukorvausrumban välttämiseksi.

Saapuneet laskut:
Tilat:
AYY 530,00 €
Rantsu iso, pieni, palju 25.8. Wanhojen Waraslähtö
AYY 130,00 €
Gorsu, JäärätxHallitus 22.8.
AYY 350,00 €
OK20 iso, pieni, sauna, Fuksimittelöt 26.8.

Saapuneet kulukorvaukset:
Hallinto:
Elian Salmimaa 60,00€
Vuosijuhlaedustus PT (x €, josta kulukorvataan 60 €)

UO:
Mai Kovanen 79,59 €
Fuksien majapäivä
Mai Kovanen 75,70 €
Taiteiluilta

Wähistapahtumat:
Kaisla Soljanto 240,32 €
Wanhojen Waraslähtö

15. Vuosijuhlaedustukset

Ei saapuneita vuosijuhlakutsuja.

16. Muut esille tulevat asiat



Kapseli-ilta siirtyi eilen sisätiloihin kurjan sään
vuoksi, jolloin hallitus ei pystynyt esittäytymään
kv-fukseille. Hallitus kutsuttiin Suomenlinnaan
kokouksen jälkeen esittäytymään. Keskusteltiin tästä ja
päätettiin siirtää esittäytyminen torstain Drink&Draw
-iltaan.

17. Seuraava kokous
Seuraava hallituksen kokous järjestetään maanantaina
4.9. klo 18.

18. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.51.

Allekirjoitukset:

_________________________________
Pöytäkirjantarkastaja 1
Ilona Lintinen

____________________________________
Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

____________________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki



_________________________________
Pöytäkirjantarkastaja 2
Katri Halkonen


